
Vegårshei kommune 

Høringsuttalelse - Nei til privatisering av kommunale veier 

Vi  har med forbløffelse registrert den pågående saken om nedklassifisering av kommunale veier. 

Vi er nylig flyttet til kommunen, til Gisletveit. Det er to husstander på eiendommen. 

Det er ca. 1 km. fra fylkesvei inn til gården, og en av grunnene til at vi ikke lot oss avskrekke av en så 

stor avstand til fylkesvei, var at forbindelsen dit er en kommunal vei. 

Gisletveitveien blir svært mye benyttet av kommunens innbyggere, til turformål. 

Veien benyttes også til en rekke andre aktiviteter, så som gudstjenester, bakkeløp etc. 

Jeg var selv på Hovdefjell i går, den 23.april. Da jeg skreiv meg inn i topptur-boka var jeg nummer 746 

siden nyttår. 

Mye av trafikken foregår på Gisletveitveien og inn på min private vei, der det også blir parkert svært 

mange biler. 

Mange kjører også helt inn til gården for å låne nøkkel til bommen, da de av ulike grunner ikke kan gå 

så langt. 

Dette har vi aldri sagt nei til. 

Hvis veien privatiseres er det svært urimelig at vi får alle kostnader med  drift og vedlikehold av 

veien, som brukes så mye av kommunens øvrige innbyggere. 

Vi håper derfor at forslaget om nedklassifisering av kommunale veier ikke blir iverksatt. 

 

Med hilsen 

Jan Arne Jensen 


